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Summary:

Audit committees are currently receiving great attention from international and local
specialized bodies and researchers, especially after the financial failures and turmoil in
international companies. This attention is due to the role that the audit committee can play as a
tool of corporate governance in increasing confidence and transparency in financial information
disclosed by companies.

And this study is designed to highlight the role of audit committees as one of the important
mechanisms in the application of corporate governance institutions underlined the relationship
between the Audit Committee and various other governance mechanisms from the bo
ard of directors, internal audit and external audit.

Key words: Audit committee, corporate governance, internal audit, external audit.

Résumé:

Les comités d'audit retiennent actuellement l'attention des organismes spécialisés et des
chercheurs internationaux et locaux, notamment apres les échecs financiers et les turbulences
dans les entreprises internationales. Cette attention est due au réle que le comité d'audit peut
jouer en tant qu'outil de gouvernance d'entreprise pour accroitre la confiance et la transparence
des informations financieres divulguées par les sociétés.

Et cette étude est concue pour mettre en évidence le rdle des comités d'audit, l'un des
mécanismes importants d'application des institutions de gouvernance ayant souligné la relation
entre le comité d'audit et divers autres mécanismes de gouvernance du conseil d'administration,
de l'audit interne et de l'audit externe.

Mots-clés: Comité d'audit, gouvernance d'entreprise, audit interne, audit externe.
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